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Nem kell, hogy körbeérjen
az MO autóút

A III. kerület polgármestere szerint nem 
kell, hogy körbeérjen az MO-s gyorsforgal
mi út, de szükséges, hogy mielőbb megépül
jön a hiányzó szakasz a 10-es és a 11 -es út 
között. Bús Balázs (Fidesz) erről október 
20-án beszélt a Fővárosi Önkormányzat 
által készíttetett Teherforgalmi Stratégia 
kerületet érintő részének nyilvános megvi
tatásán Budapesten.

A polgármester a stratégiát készítő Parking 
Szervező, Fejlesztő és Tanácsadó Kft. 
képviselői, illetve több civil szervezet kül
döttei előtt elmondta: a kerület elutasítja, 
hogy a Szentendrei úton vezessék el a 
budai oldalon a teherforgalmat. A kerület 
arra hivatkozik, hogy a Szentendrei út 
áteresztő képessége néhol nagyon leszű-
kül, ezért az alkalmatlan a teherforgalom 
lebonyolítására, s a nagy terhet szállító 
járművek áthaladása veszélyeztetheti az 
aquincumi római kori emlékeket.

Sípos Gábor kerületi főépítész szerint 
súlyos gond, hogy még mindig nem lehet 
tudni, mikorra várható az MO-ás gyors

forgalmi út 10-es és 11-es út közöt
ti szakaszának a megépítése, ami 
nagyban javíthatna a forgalmi hely
zeten. Az is elhangzott, egyértel
műen a Fővárosi Önkormányzat 
hibája, hogy a Megyeri hídhoz tar
tozó közlekedésfejlesztési lépések 
elmaradtak.

Illés Zoltán, a Fidesz szakpolitikusa 
közölte: fel kellene függeszteni a 
közlekedést a Megyeri hídon, amíg 
meg nem épülnek a hídhoz tartozó 
utak, elsősorban a 10-es és a 11-es 
út közötti autópályaszakasz. Arról 
is beszélt, hogy a teherforgalom 
nem kerületi vagy városi probléma, 
országosan kellene lépéseket tenni
annak mérséklésére.

Kelemen Gábor, a Parking Kft. munkatársa 
az egyeztetésen elmondta, hogy a főváros 
a budai oldalon 15 éves csúszásban van 
az útfejlesztésekkel. Az általuk elkészített 
Teherforgalmi Stratégiáról annyit közölt, 
hogy az elképzelés még az egyeztetési fázis
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ban jár. Több civil szervezet képviselője 
szerint a stratégia kiforratlan, nem tartal
maz konkrétumokat. Néhány szervezet 
azért nem ment el a megbeszélésre, mert 
- mint jelezték - nagyon rövid volt az idő 
arra, hogy áttanulmányozzák a stratégia 
két napja elkészült újabb változatát.

(MTI)

Gyülekezeti házat kaptak az evangélikusok
Alig egy éve kezdte meg szolgá
latát Lacknerné Puskás Sára a 
Budahegyvidéki Egyházközség lelkésze
ként Budakeszin, Pátyon, Budajenőn 
és Telkiben annak érdekében, hogy az 
itt élő evangélikusok önálló gyüleke
zetté szerveződhessenek.

A lelkésznő és férje, Lackner Pál tábori 
püspök öt gyermekükkel - két egyete
mista, két középiskolás és egy kisiskolás 
- Győrből költöztek Budapestre: a Magyar 
Honvédségtől kaptak szolgálati lakást az 
Őrmezőn. A közlekedési szempontból 
egyáltalán nem elhanyagolható távolság 
sajnos sok értékes időt elvesz, de a gyü
lekezet szervezését sem kellett a nulláról 
kezdenie, hiszen Budakeszin már az ötve
nes évektől van evangélikus élet. Sokan 
ugyan jelenleg még a budahegyvidéki, a 
budavári vagy a Deák téri templomba 
járnak vasárnapi istentiszteletre, de sok 
olyan idős ember vagy kisgyermekes család 
él Budakeszin és vonzáskörzetében, akik 
nehezebben mozdulnak ki otthonról, és 
indulnak el vasárnap a fővárosba. Vannak, 
akik még egyik evangélikus gyülekezet 
mellett sem kötelezték el magukat ugyan
akkor itt helyben talán szívesen elmen
nének egy istentiszteletre. Budakeszin a 
2001. évi népszámláláskor háromszázan 
vallották magukat evangélikusnak, Puskás

Sára névjegyzékében pedig már százhúsz 
cím szerepel, ami a címekhez tartozó csa
ládokat is figyelembe véve szép eredmény 
a statisztikai adattól a gyülekezeti közös
ségig vezető úton.

Jelenleg minden hónap első és har
madikvasárnapján fél kilenckor tar
tanak evangélikus istentiszteletet a 
budakeszi református templomban. 
Lacknerné Puskás Sára órarendbe 
iktatott hittanórákat is tart az isko
lásoknak a Prohászka Ottokár Katolikus 
Gimnáziumban és a Széchenyi István 
Általános Iskolában. Az idősebb gyüle
kezeti tagok havonta egy-egy alkalom
mal bibliaórára gyűlnek össze Kőszeghy 
Tamásné, teológiát végzett lelkészfeleség, 
középiskolai magyartanár vezetésével. 
A fiatal felnőttek és a középnemzedék

Lacknerné Puskás Sára lelkész várja 
a Budakeszin, Pátyon, Budajenőn és 

Telkiben élő evangélikusok jelentkezé
sét, akik szívesen csatlakoznának a szé
pen formálódó gyülekezeti közösséghez 

Tel.: 06-20-770-0056
E-mail: evkeszi@gmail.com 

Felajánlás a gyülekezeti ház felújítására 
a következő számlaszámon tehető: 

OTP 11712004-20336680

bibliakörét dr. Fabiny Tibor, a szintén 
teológiát is végzett irodalomtörténész és 
Puskás Sára lelkész gondozza. Ö havonta 
egyszer saját internetes hírlevelet is küld
a közösségnek rövid igemagyarázattal és 

az elkövetkező alkalmakról szóló 
tájékoztatóval, de a legnagyobb 

, hangsúlyt a személyes megkere- 
1 sésre, a családlátogatásra helyezi.

Az elfoglalt, rohanó életet élő 
W emberek örömmel nyílnak meg a 

személyes találkozáskor, s bár kevés 
idő jut a kapcsolatteremtés e módjára, 

ennek nyomán, ha lassan is, de bővült a 
gyülekezet.

De nem csak létszámában, hanem 
javaiban is gyarapodott a közösség. 
A Magyarországi Evangélikus Egyház a 
közelmúltban 14,5 millió forintért meg
vásárolt egy ingatlant Budakeszin a 
helyi gyülekezet számára, a Fő utcán, a 
református parókia közvetlen közelében. 
A régi, két szoba-konyhás parasztház kivá
lasztásában sokat segített Benczúr László 
építész, aki az átalakítási terveket már el 
is készítette. A kivitelezés azonban még 
várat magára, mert nem áll rendelkezés
re a munkálatok elvégzéséhez szükséges 
anyagi fedezet. Felújítás után imaházként, 
gyülekezeti házként kívánnák használni 
az épületet. -khk-
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